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  Uroczystość rozpoczęła
się odśpiewaniem hymnu
państwowego, następnie
pani dyrektor skierowała
kilka zdań do uczniów klas
pierwszych. Uroczyste
ślubowanie na długo
pozostanie w pamięci
uczniów i ich
wychowawców. 

.

.

.

  Autor:Klaudia Wawszczyk 

 Dzień Edukacji Narodowej
świętowała  cała nasza 
szkoła. Uczniowie mieli 
okazję  do uhonorowania
wszystkich tych, którzy
przyczynili się do ich
rozwoju intelektualnego,
duchowego czy też
sportowego.

     „Bądź pozdrowiony,
         Gościu nasz”

19 września 2013 r. nasza
szkoła miała zaszczyt
gościć ks. Kazimierza
Gurdę. Jako pierwsza
zabrzmiała powitalna
piosenka „Bądź
pozdrowiony, gościu nasz”.
Następnie uczniowie
przeprowadzili wywiad z
księdzem biskupem i

przedstawili pantomimę. Po
niemym przedstawieniu głos
zabrał nasz gość - ks.
biskup Kazimierz Gurda.
Podziękował za piękne
powitanie i wspaniałą
inscenizację.Ta radosna i
serdeczna wizyta na długo
zostanie w naszej pamięci,
a przede wszystkim w
naszych sercach. 

Uroczyste ślubowanie
na flagę państwową

 "Szlachetna Paczka"

   Pracownicy i uczniowie
naszego gimnazjum
włączyli się w tegoroczną
13 edycję akcji "Szlachetna
Paczka". Wspólnie
przygotowali 6 paczek z
produktami spożywczymi,
środkami czystości,
ubraniami i obuwiem  oraz
słodyczami dla wybranej
rodziny, dla Damiana i

jego babci. Wolontariusze z
miechowskiego gimnazjum 
dostarczyli  świąteczne
prezenty  osobie, która
samotnie wychowuje 
nastoletniego chłopca. 
   To kolejna akcja
charytatywna, w której
uczestniczy Gimnazjum w
Kozłowie. Samorząd
Uczniowski, jak co roku,
bierze udział w  projekcie
Stowarzyszenia

Sursum  Corda pod hasłem
"Świąteczne Kartki
Dobroczynne" oraz w  akcji
"Góra Grosza"
organizowanej przez
Towarzystwo Nasz Dom.

      1 września  - rozpoczęcie roku szkolnego
                 i rocznica wybuchu II wojny

światowej 
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   Jesień, zima-czas zmiany 
z lekkich ubrań na cieplejsze.

      Jesienno-zimowa moda 
    musi być taka jak pogoda!

Dodatkiem może być zwykły
czerwony szalik z frędzlami.

Najpiękniejsze
płaszcze spotkałam
w sklepach takich jak
Zara, Mango czy
H&M.
Ich cena jednak
przekracza normy.
Przecież żadna z nas
nie kupi go

za min.700zł dlatego
ja czekam na
wyprzedaże bo chcę
utrafić jeden
burgund-owy  na
święta Bożego
Narodzenia .

W tym sezonie pora na
ciepłe okrycie ciała. Do
tych najmodniejszych i
najbardziej pożądanych
należą wełniane,dobrze
dopasowane płaszcze w
stonowanych jesiennych
kolorach .

  A buty? Do tego typu kurtki  
     polecam tylko kozaczki.

Na wielu polskich
blogach ukazały się
posty z takimi oto
stylizacjami, jakie ja
wam podsunęłam.
Coraz częściej
przyłapane przez
paparazzi gwiazdy,
choćby pijące  kawę
w kawiarni, są
ubrane

w taki właśnie
sposób. Mam
nadzieję, że
pomogłam wam w
podjęciu  trudnej
decyzji co do stroju.
Tej jesieni i zimy wy,
Drogie Czytelniczki,
będziecie
prawdziwymi
modnisiami.

A kolory? Jesienią i zimą
 w chłodne dni rządzić
będzie pięć barw: śnieżna
biel (grube dzianiny,
puchowe kurtki, puszyste
szale), militarna zieleń
(khaki), zdecydowane
szarości, gorąca czerwień
(kolor serca, miłości,
krwi)  i intrygujący granat
(odcienie atramentu,
jagód i nieba).

Autor:
Dominika
Migdał
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W pierścieniu ognia

Autor: Piotr Martynus

Katniss (Jennifer
Lawrence) jako
zwyciężczyni 74.
Igrzysk Głodowych
mieszka wraz z
rodziną w jednym z
domów
przeznaczonych dla
tryumfatorów igrzysk.
Podczas uroczystości
Ćwierćwiecza
Poskromienia
prezydent Kapitolu
wyczytuje sposób
losowania trybutów z
12 dystryktów.
Informuje on o tym,
że w 75. rocznicę
igrzysk trybuci będą
losowani

pośród
dotychczasowych
igrzysk. Dla Katniss
to oznacza jedno-
powrót do piekła
jakim jest walka na
arenie. Wraz z nią do
Kapitolu wyrusza
także Peeta (Josh
Hutcherson). Jako ich
trener i opiekun
wyrusza Haymitch
(Woody Harrelson),
zwycięzca 50.Igrzysk
Głodowych. Od teraz
rozpoczyna się walka
o przetrwanie.
"Bardzo intensywny
powrót do ponurego
świata, który
poznaliśmy w
poprzedniej części.

Moim zdaniem film ten
jest dobrym
odwzorowaniem
książki. Wiele scen jest
nakręconych z
wieloma szczegółami,
których niekiedy nie
ma w książce i na
odwrót. Najbardziej
jednak w całym tym
filmie podobała mi się
scena, w której biała
suknia Katniss paląc
się zmienia się w
kostium czarnego

kosogłosa - symbol
rewolucji w dwunastu
dystryktach.
Można powiedzieć, że
od początku filmu
widzimy jak Prezydent
Snow (Donald
Sutherland) i Katniss
"dopiekają" sobie.
Przyznaję, że film jest
pełen akcji, przez to
chętniej oglądany.
Jeżeli ktoś szuka filmu
pełnego akcji, ze
szczyptą uczyć i

humoru radzę to
obejrzeć.

Powrót na arenę
jest koszmarem
dla osób, które
przeżyły i się
stamtąd
wydostały.
Katniss
Everdeen i Peeta
Mellark

znają uczucie
kiedy znajduje
się na arenie. Nie
tylko będą
musieli walczyć,
ale także udawać
parę (patrz zdj.
poniżej). Jak
zwykle

nie zabraknie
także ich
opiekunki Effie
Trinket
(Elizabeth
Banks) z jej
zawsze modną
fryzurą o
nienaturalnym

kolorze( wraz z
trybutami na zdj.
poniżej).

"[…] kiedy na ekranie
pojawiają się napisy
końcowe, ma się
ochotę przesiedzieć w
fotelu kolejny rok,
żeby być na miejscu,
gdy historia Katniss i
Peety zacznie toczyć
się dalej."
"Z imponującą obsadą
i ciekawą historią, jest
to prawdziwa filmowa
rewolucja, do której
fani na pewno z
radością powrócą."

Dnia 22 listopada
2013 roku miała
miejsce premiera
filmu pt. W
pierścieniu ognia.
Jest to druga już
ekranizacja sławnej
trylogii autorstwa
Suzanne Collins.

Pierwsza część
opowiada historię
Katniss Everdeen,
obywatelkę 12
dystryktu. Podczas
corocznych dożynek
jej siostra zostaje

wylosowana, aby
wziąć udział w 74.
Igrzyskach
Głodowych. Katniss
 jako pierwsza w  
"12-ce" zgłasza się do
udziału w zawodach,
podczas których
trybuci z 12
dystryktów biorą
udział w walce o
przetrwanie.
"Z imponującą obsadą i
ciekawą historią, jest to
prawdziwa filmowa
rewolucja, do której fani
na pewno z radością
powrócą."

"Spektakularny w
każdym znaczeniu
tego słowa.
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Aparaty to świetna rzecz

Aparaty zostały
podzielone na:

-aparat
amatorski,
-aparat
popularny,
-aparat
profesjonalny.

Wśród zagranicznych
producentów
aparatów są:
-Canon
-Cosina
-Fujifilm

-Nikon
-Olympus i in.

Będąc
pasjonatem
fotografii, warto
znać  kilka
podstawowych
faktów na ten
temat. Ważną
informacją jest,
kto (Steven J.
Sasson) i kiedy (
1975 w firmie
Eastman

Kodak
Company )wynalazł
pierwszy cyfrowy
aparat
fotograficzny, ile
on ważył (4 kg),
jakiej był
wielkości
(tostera), o jakiej
rozdzielczości
robił zdjęcia (0.01
megapiksela). 

Autor: Natalia Pajda

Natalia Pajda

Natalia Pajda

W 1826 lub 1827 roku
powstała pierwsza
fotografia stworzona
przez Josepha
Nicephore'a Niepcego
na wypolerowanej
płycie metalowej.
Jako substancję
światłoczułą
wykorzystał on
asfalt syryjski – 

związki bitumiczne
wytworzone z ropy
naftowej. Otrzymane
przez niego zdjęcie
było jednak bardzo
niedoskonałe. 1839 –
rok uznawany za
właściwą
datę wynalezienia
fotografii. 1839- John
Herschel

na określenie
procesu
opracowanego przez
Talbota wprowadził
termin fotografia.
1861- fizykowi
Jamesowi Clerkowi
Maxwellowi udało
się uzyskać pierwszą
trwałą fotografię
barwną. 1907- bracia

Lumiere wprowadzili
na rynek pierwsze
płyty do fotografii
barwnej-
autochrome.

Niezależnie od tego,
czy fotografujemy
żonę/męża, psa czy
zabytek, na zdjęciu
będzie się liczyło
światło i kompozycja.
Skomplikowane
systemy pomiaru
światła, automatyka
ekspozycji
i technologie takie jak
nikonowy D-Lighting
sprawiają, że coraz
częściej rola fotografa
amatora sprowadza się
do naciśnięcia spustu
migawki
w odpowiedniej chwili
i skadrowania zdjęcia.

Tak dziś
wygląda fotografia dla
początkujących. I o ile
aparaty potrafią już
same odnaleźć
w fotografowanej
scenie twarze modeli
i wyzwolić migawkę
w momencie, kiedy
wszyscy się
uśmiechną, o tyle za
kompozycję odpowiada
wyłącznie fotograf.
Aparat tego za nas nie
zrobi. W końcu nie
chodzi o to, jak robić
zdjęcia, lecz jak robić
dobre zdjęcia.

                          Początkujący 
              fotografujący dla przyjemności

Natalia

Natalia
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            Samochód osobowy FSO łamie stereotypy! Moc silnika: 
od 65 km do 110 km

Prędkość
maksymalna:
od 140 km/h 
do 180 km/h

 

Przyśpieszenie:
od 22 s do 11 s

   Czym dla mnie jest      
           polonez? 

FSO  wprowadziła poloneza do seryjnej
produkcji w roku 1978 i trwała ona aż do
2002 roku. Czemu piszę  "aż'' ? 
Ponieważ w Polsce motoryzacja nie
miała wielkich szans na rozwój.

FSO Polonez Borewicz 1986

FSO Polonez Caro

FSO na początku
produkcji odziedziczyła
podzespoły z dużego
fiata (o którym zresztą
napiszę) i m.in silnik,
który i tak był już
przestarzały i, jak na
takie auto, był po
prostu za słaby.
Dlatego polonez w
późniejszym okresie
nazywany był ''krową''.
Jednak czy to prawda
? 
Z pierwszego zdjęcia
wynika, że tak nie jest.
Jest to polonez z
silnikiem od golfa mk 3
o mocy 250 km.

Zdecydowanie tak! 
Jest to kultowy już
model FSO, który
zmotoryzował Polskę.
Są jednak jeszcze
takie osoby, które
zapomniały o tym  i
"katują" je na różne
sposoby, żeby mieć
ubaw. Są to
przeważnie ludzie,
którzy nie mają pasji i
zielonego pojęcia o tym
aucie.
To jednakże będzie
trwało do pewnego
czasu, bo ''Borewicze''

dochodzą na aukcjach
internetowych do 20
tysięcy złotych.

Polonez jest dla mnie
autem wyjątkowym i
pamiętam, że już jako
mały chłopiec
podziwiałem go,
zawsze mi się
podobał.W okresie
mego dzieciństwa
polonezów było
dużo.Teraz jest ich
coraz mniej, odchodzą
w niepamięć, dlatego
trzeba je ratować, w
końcu to rodzima
produkcja.

           Karol Stawiarski

          Polonez.              
 Czy to już klasyk ? 

Internet

Karol Stawiarski
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Polska piłka 

Każdy Polak, jako
kibic, zawiódł się na
polskiej reprezentacji.
Na meczu, który miał
miejsce 15.11.2013 na
stadionie we
Wrocławiu, polska
reprezentacja

zmierzyła się z
jednymi z najlepszych
słowackich piłkarzy.
Mimo wszelkich
starań polskich
piłkarzy, spotkanie
zakończyło się dla
nas porażką.
Wszyscy jednak
pogodzili

się z wynikiem 2-0 dla
gości, ponieważ
czekali na późniejszą
rekompensatę. Miała
to być wygrana w
meczu z
reprezentacją Irlandii,
który odbył się
19.11.2013 w
Poznaniu,

lecz niestety, mecz
zakończył się
bezbramkowym
remisem. No cóż,
polska reprezentacja
nadal nie jest
wyjątkowa w oczach
kibiców. Czego
potrzeba piłkarzom
reprezentującym

Polskę? Oto jest
pytanie.

-

Oprócz zwykłych
rozgrywek na murawie
istnieją także inne,
mniej popularne, lecz
równie ekscytujące
rodzaje piłki nożnej.
Chodzi o piłkę nożną
plażową. Jest to sport,
który spodobałby się
każdemu wielbicielowi
spotkań piłkarskich,
ponieważ akcja jest tak
niesamowicie
ekscytująca, że
czasem ciężko
nadążyć za
wydarzeniami

na poszczególnych
meczach. Wielu ludzi
tak naprawdę nie miało
do czynienia z
"plażówką", choć i tak
wyrażają swoje, często
negatywne, zdanie.
Szczególnie polecam
ten sport osobom,
które oczekują w
meczu zaskakująco
dużej ilości strzelonych
bramek. Dla niektórych
45' to za mało, lecz
 tym nie należy się
sugerować, ale
widowiskowością

i ilością emocji
podczas meczu. 

     Piłka nie jest tylko jedna!

-



-

Nie możemy się
przejmować wynikami
meczów męskiej
reprezentacji polskiej
piłki nożnej, ponieważ
kobiety, jako piłkarki,
bardzo dobrze sobie
radzą. Ostatni mecz
eliminacji mistrzostw
świata z Irlandią
Północną Polki
wygrały, przeważając
nad rywalkami aż
trzema punktami, z
czego dwie bramki

strzeliła Patrycja
Pożerska. Obecnie, już
po czterech zagranych
meczach eliminacji,
polska reprezentacja
piłki nożnej kobiet
znajduje się na trzecim
miejscu w Grupie 4.
Tak trzymać, Drogie
Panie! 

  Autor: 
  Paweł Więcławek

Na drugim miejscu
znajdują się Niemcy, a
na trzecim - Argentyna.
Natomiast gospodarze
najbliższych
mistrzostw świata są
na 10 pozycji.

Aktualnie polska
reprezentacja piłki
nożnej znajduje się na
78 miejscu według
rankingu FIFA z
28.11.2013r. Jako
pierwsza, moim
zdaniem zasłużenie,
znajduje się Hiszpania.

-
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